
PROTOKÓŁ NR LXXIV/2023 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 24 listopada 2023 r. 
 
Sesja trwała od godz. 12.40 do godz. 13.35. 
 
Na sali obecnych było 10 radnych: Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych łącznie w Sesji udział brało 10 radnych, zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Leszek Kwiatkowski, Justyna 
Rapsiewicz, Sylwia Sobierańska, Paulina Szałamacha, Krzysztof Wojtalewicz.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 

• Grzegorz Ambroziak    - Burmistrz Gminy Żychlin, 

• Waldemar Bartochowski    - Sekretarz Gminy Żychlin, 

• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Sekretarza Gminy, Sołtysów i 
Przewodniczących Zarządu Osiedli oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję 
Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 

podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 

 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2023 rok, 
b) o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r.                      

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2024”, 
d) o zmianie Uchwały Nr XLVIII/232/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 lutego 2022 

r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025, 

e) ustanowienie wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 
dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028, 

g) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie  posiłku, świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028, 

h) wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości, 
i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Energa – Operator 

Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku, 
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j) wyrażenia zgody na zawieranie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2022/2023. 
4. Sprawy różne. 

  5. Przyjęcie Protokołu Nr LXXIII/2023 z dnia 15 listopada 2023 r. 
  6. Zakończenie obrad. 

 

 

Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany budżetu gminy na 2023 rok, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 r. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2023 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXIV/366/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                
15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 



3 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie 

z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr 

LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze 

głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Uchwała Nr LXXIV/367/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

 

c) uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność  
pożytku publicznego na rok 2024”, 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024”. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej uchwalenia 

„Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
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prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2024” wypowiedzą się indywidualnie 

na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 

Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024”. 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2024” 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXIV/368/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) o zmianie Uchwały Nr XLVIII/232/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
24 lutego 2022 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2022-2025, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XLVIII/232/2022 Rady Miejskiej w 

Żychlinie z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr 

XLVIII/232/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze 

głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr 

XLVIII/232/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie Gminnego 
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Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025. 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XLVIII/232/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z 
dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXIV/369/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) ustanowienie wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 
zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  
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Uchwała Nr LXXIV/370/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Za podjęciem uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXIV/371/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

g) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie  
posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
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objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie  posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej określenia zasad 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie  posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie  posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 
formie  posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXIV/372/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

h) wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości, 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rolna 

(2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”),  Komisja Oświaty (3 głosami „za”, przy                                

1 „wstrzymującym się”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” 

i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia  

zgody na zbycie nieruchomości. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały wyrażenia  zgody na zbycie 

nieruchomości wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie 

nieruchomości. 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości 
głosowało  - 8 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -  1 radny (Zbigniew Wypych), 
„wstrzymało się” -  1 radny (Ewa Wypych). 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia  zgody 
na zbycie nieruchomości.  
 

Uchwała Nr LXXIV/373/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Energa 
– Operator Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Energa – Operator Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Energa – Operator Spółka Akcyjna z siedzibą w 

Gdańsku wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin zwrócił uwagę, że Państwo Radni 

otrzymali nowy projekt uchwały w tej sprawie z tego względu, iż w poprzednim projekcie zapisy 
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były za bardzo uszczegółowione, czego uchwała nie wymaga. Doprecyzowanie zapisów w tym 

zakresie będzie dokonane w akcie notarialnym.    

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Energa – Operator Spółka Akcyjna z siedzibą w 

Gdańsku. 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
rzecz Energa – Operator Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXXIV/374/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

j) wyrażenia zgody na zawieranie umów o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do 

projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”),  Komisja Oświaty                    

(4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na 

zawieranie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Zbigniew Wypych zapytał, czy od nowego roku zostaną podniesione ceny biletów 

komunikacji miejskiej? 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin wyjaśnił, że gmina stara się utrzymać ceny 

biletów na podobnym poziomie co obecnie. Kalkulacja ceny biletu może spowodować, że 

podniosą się one na poziomie kilku procent, ale nie powinno to być odczuwalne dla 

mieszkańców.   
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Zbigniew Wypych zapytał, czy wiadomo, ile rocznie osób korzysta z tego transportu? 

Grzegorz Ambroziak – w związku z tym, że sięgnęliśmy po dotację na dowozy, gmina musi 

rozliczać się z każdego klienta, który korzysta z naszej komunikacji. Nie ma takich danych przy 

sobie, ale po rozliczeniu rocznym transportu będzie przygotowane sprawozdanie i zostanie 

ono przekazane dla radnych na adresy e-mailowe. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawieranie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie umów o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
głosowało  - 10 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski,  
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych, 
Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski), 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zawieranie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

 

Uchwała Nr LXXIV/375/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok 

szkolny 2022/2023. 

 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2022/2023. 

Powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  
 
Do p-tu 4. Sprawy różne. 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, że w sprawie 
nieruchomości, którą proponuje się przeznaczyć do sprzedaży zostanie ogłoszony przetarg i 
nie ma pewności, czy akurat chętna norweska firma zakupi tę nieruchomość, czy też inna 
firma. Przetarg będzie nieorganiczony, więc może przystąpić do niego każdy oferent, który w 
planach na przykład będzie miał realizację założeń gospodarczych - zadań przemysłowych, 
budowy obiektów przemysłowych, produkcyjnych, składowych itp.  
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej w 
Żychlinie o wydzielenie miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych. Na osiedlu 
dochodzi do nieprzyjemnych sytuacji, gdzie wzywana jest Policja, bo mieszkaniec mający 
niepełnosprawną żonę zatrzymuje się w miejscu niedozwolonym. 
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Rafał Zajączkowski – jest taka możliwość, aby wyznaczyć takie miejsca na terenie osiedla i 
na pewno spółdzielnia to rozważy, aby pomóc mieszkańcom. 
 
Grzegorz Ambroziak – przekazał informacje dotyczące stanu realizacji inwestycji - dwie duże 
nasze inwestycje wchodzą w fazę wykonawczą, czyli budowa hali sportowej i dróg gminnych, 
firmy już rozpoczęły przygotowania dokumentacyjne. Mamy również zatwierdzone 
harmonogramy, według których jeżeli chodzi o drogi, firma bardzo ambitnie podeszła do 
realizacji inwestycji drogowej i harmonogram wskazuje, że tak naprawdę drogi powinny zostać 
w 80% zakończone do listopada 2024 roku. Hala sportowa według firmy powinna być 
zakończona na początku 2025 r., pomimo, że termin realizacji jest do miesiąca lipca 2025 r. 
 
 
Do p-tu 5. Przyjęcie Protokołu Nr LXXIII/2023 z dnia 15 listopada 2023 r. 

 
Do powyższego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 6. Zakończenie obrad.  
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
 
Zamknęła LXXIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
 
M. Charążka                                                                                 Elżbieta Wanda Sikora 
 

 


